
 

Eksternt bestyrelsesmøde i AGF Atletik den 23.nov 2020 
 
 

1. Træner situationen i klubben: 
Dan stopper som cheftræner og der skal derfor findes en ny cheftræner til klubben.  
Til mødet er der diskuteret forskellige muligheder i forhold til træner og hvordan Joachim og Dan ser deres 
fremtid i klubben. Vi ønsker en træner der favner om bredden og har fokus på eliten. Muligvis skal der flere 
trænere til at løse alle de opgaver som Dan har varetaget.  
Dan ønsker at blive i klubben som frivillig, men vil ikke længere være en fast del til træning.  
Der er besluttet at lave at lave et ansøgningsopslag, og dermed give alle mulige kandidater mulighed for at 
søge.  
 

 
2. Projekt klublokale:  

projektet udskydes.  
 
 

3. Opdatering på “mangekampsgruppen”/Dennis’ træningsituation i AGF:  
Vi arbejder på at have få lavet en skriftlig samarbejdsaftale med Dennis Maggie.  

 
4. TrainingPeaks:  

Udgiften er dækket frem til 2021 og det er først derefter vi skal hjælpe med støtte.  
 
 
5.  Eliteudvalget:  

Kontraktforhandlinger er udsat til formentlig januar, da der skal være klarhed over træner situationen først. 
Atleter der har klaret krav er dog informeret om at de forventeligt kan regne med at være en del af elitetroppen 
for 2021. 
Positivt rygklap til elitearbejdet da Mikael er blevet en del af DAF’s elitetrup og nu bliver støttet derigennem 
også. 
 

 
6. Klubambassadører: 

Der virker til at være god opbakning til dette, en del har sagt de gerne vil hjælpe med dette.  
 

7. Conventus:   
Karen har tidligere kontaktet formanden i AGF og hørt om man kunne finde en anden løsning end conventus. 
Der er mulighed for at få betalingsservice, men der skal folk aktivt melde sig ud. Mange synes at conventus er 
besværligt. Det koster noget at tilmelde sig betalingsservice. I AGF Tennis har de andet system. Karen følger 
op på om dette kunne være en god mulighed for os i AGF-atletik også-   
 
 

8. Stævneudvalgsmøde:  
Der skal laves et stævneudvalg. 2-3 personer fra bestyrelsen. Derfra handler det om at arrangere stævner og 
finde ud af hvilke stævner vi gerne vil afholde. Dan har vision om at lave store stævner i fremtiden.  
Stævneudvalget: Personer: Henrik, Christian, Karen, Dan.  
Christian er stovholder for dette.  

 
 

9. Aarhus motions tryk på trøjer.  
Mikkel vil tage kontakt til Aarhus motion og høre om vi kan få tryk på vores singletter og trøjer.  
 

 


